
Ejerlauget Limfjorden, Brønderslev 

Referat af ordinær generalforsamling 

Onsdag den 22. september kl. 19:30 på mødelokalerne i Brønderslev Hallerne 

Referent: Ole Ravnslund 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab  

Regnskabet for 2020 kan ses her. 

4. Indkomne forslag 

5. Kassereren fremlægger budget 

6. Valg af formand 

Morten Thomsen ønsker at fratræde. 

7. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer  

Jan Kjeldsen på valg. Rolf Dahl på valg, ønsker ikke genvalg. 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant  

Revisor Kjell Jacobsen på valg.  

10. Eventuelt  

____________ 

Ad 1. 

Willy Holm blev foreslået og valgt. 

 

Ad 2. 

I mangel af en formandsberetning orienterede Jan og Martin om afholdte bestyrelsesmøder. 

Der blev orienteret om de nye ejerforhold ved ”Gamle Mursten” samt de fremsendte 

støjmålinger. 

Bestyrelsen, samt det nedsatte udvalg, der varetager ejerlaugets interesser overfor 

virksomheden, var dog stadig i dialog med virksomheden og kommunen, da støj og støv 

stadig er et problem. 

Ad. 3. 

Kassereren gennemgik det fremsendte og fremlagte reviderede regnskab. Det kunne 

konstateres at der var henlagt de ønskede 12.800 kr. til Ejerlaugets Vejfond.  

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

Ad 4. 

De til bestyrelsen fremsendte forslag til vedtægtsændringer er af forslagsstilleren trukket 

tilbage, hvorfor der intet er at bemærke til punktet. 

http://www.limfjorden9700.dk/wp-content/uploads/2021/04/Ejerlauget-regnskab-2020.pdf


Ejerlauget Limfjorden, Brønderslev 

 

Ad 5. 

Kassereren gennemgik det fremsendte og fremlagte budget for perioden 1/1 2021 til 31/12 

2021. 

Det kunne konstateres at der af driftsresultat var mulighed for henlæggelse af 12.800 kr til 

Vejfonden.  

Kassereren oplyste at der muligvis skulle påregnes udgift til vending / omsætning af 

vejafvandingsriste. Riste kan være farlige for cyklister. 

Det aftaltes at Erik Larsen og Ole Ravnslund ser på eksisterende forhold inden der 

igangsættes en vending / omsætning. 

Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

Ad 6. 

Formand Morten Thomsens ønske om at fratræde bestyrelsen godkendtes, og Jan B. 

Kjeldsen accepterede at indtræde som formand. ( se pkt. 7 ). 

Ad 7. 

Jan B. Kjeldsen, Limfjordsvej 20 genvalgt. 

Gitte Thomsen, Storebæltsvej 2 nyvalgt. 

Gitte Bove, Storebæltsvej 23 nyvalgt. 

Ad 8. 

Claus Holm, Lillebæltsvej 7 genvalgt. 

Kjeld Hansen, Storebæltsvej 31 nyvalgt. 

Ad 9. 

Kjell Jacobsen, Storebæltsvej 20 valgt for en toårig periode. 

Gitte Larsen, Storebæltsvej 33 valgt som suppleant. 

Ad 10. 

Kjell Jacobsen foreslog at bestyrelsen undersøgte hvad en renovering af vejene ville koste, 

og om der i forbindelse med dette var hensigtsmæssigt at hæve kontingentet for at 

henlægge et større beløb til vejfonden. 

Bestyrelsen accepterede at undersøge ovennævnte. 

Dirigenten afsluttede herefter generalforsamlingen med at takke for god ro og orden under 

generalforsamlingen. 

 

Willy Holm/dirigent                                Jan B. Kjeldsen/formand 


